

2012.4

双月刊 第32卷

科学与管理

SCIENCE AND MANAGEMENT

目次

科学与管理 第32卷 第4期

公共管理

- 基本公共服务均等化的政治伦理涵义析论..... 肖克 (5)
- 学习意图、吸收能力与产品创新绩效的关系研究
..... 姜劲等 (11)
- 美国“审视国际研究合作中的核心要素”国际研讨会综述
..... 郭强 (17)

区域创新

- 加快创建国家创新型城市 推进国际先进城市建设
..... 曾国屏等 (25)
- 基于创新主体视角的山东创新现状分析..... 李海波等 (31)

科学与文化

- 从《天圣令》看北宋政府水旱灾害应对管理..... 董煜宇 (36)
- 江声《恒星说》考论——西方天文算学对乾嘉吴派学术之影响
..... 陈志辉 (43)

科学精神与人文精神 ——基于知识构成与演化的视角
..... 王迎春 (53)

发展战略

山东半岛蓝色经济区海洋文化软实力建设问题研究
..... 宋宁而 等 (58)

鲁粤苏浙企业自主创新能力比较分析..... 袭著燕 等 (66)

山东太阳能光伏产业发展现状及对策建议..... 王玉刚 等 (74)

软科学研究

社会网络分析方法在科技评价中的应用研究..... 李长玲 等 (78)

山东半岛蓝色经济区循环经济体系构建..... 刘淑芳 等 (83)

教育管理

研究型大学实验室科研团队及其团队构成现状研究
..... 张 崑 等 (88)

《软科学研究》栏目与山东省软科学办公室合办

CONTENTS

SCIENCE AND MANAGEMENT Vol.32, No.4 (Bi-monthly)

- 5 Political and Ethical Meaning of the Equalization of Basic Public Services.....XIAO Ke
- 11 Study on the Relationship among Learning Intent, Absorptive Capacity and Product Innovation Performance
.....JIANG Jin et al.
- 17 Review of International Symposium on the Key Elements of International Research Cooperation..... GUO Qiang
- 25 Accelerating the Constructing Shenzhen as a National Innovative City and Promoting the realization of the Strategy
of International City Development ZENG GuoPing et al.
- 31 The Analysis of Situation of Innovation in Shandong Province from the View of the innovation main body
.....LI Hai bo et al.
- 36 A Study of How the Government Deal with the Drought and flood in the Northern Song Dynasty Based on the
Tiansheng Statutes.....DONG Yuyu
- 43 Study On Jiang Sheng' s Heng Xing ShuoCHEN ZhiHui
- 53 Scientific Spirit and Humanistic Spirit
--Based on the Perspective of Knowledge Composition and Evolution WANG Yingchun
- 58 Research on the construction of Marine cultural soft power in Shandong Peninsula Blue Economic Region
.....SONG Ninger et al.
- 66 A Comparative Analysis of Enterprises ' Capability of Independent Innovation in Shandong,
Guangdong, Jiangsu, Zhejiang..... XI ZhuYan et al.
- 74 The Present Situation and Suggestions of Shandong' s Photovoltaic Industry..... WANG Yugang et al.
- 78 The Application Research of Social Network Analysis in Scientific Evaluation LI Changling et al.
- 83 Circular Economy System Construction in the Blue Economic Zone of Shandong Peninsula LIU Shufang et al.
- 88 Laboratory Research Teams in Scientific Research Universities and the Current Situation of Team Composition
.....ZHANG Wei et al.